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Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Podczas dy¿uru senatorskiego zapozna³em siê ze spraw¹ dotycz¹c¹ przesy³ania faktur przez podmio-
ty gospodarcze. W obecnej sytuacji Ministerstwo Finansów uznaje tylko dwa rodzaje faktur, faktury pa-
pierowe, wysy³ane poczt¹, lub faktury elektroniczne, które s¹ ma³o popularne ze wzglêdu na wymóg
uiszczenia op³aty za tak zwany bezpieczny e-podpis. Jednak od d³u¿szego czasu polscy przedsiêbiorcy
przesy³aj¹ sobie faktury poczt¹ elektroniczn¹, bo jest to bezpieczne, tanie i wygodne.

Ministerstwo Finansów stoi na stanowisku, ¿e jest to praktyka niezgodna z przepisami prawa.
W przypadku kontroli MF polskim przedsiêbiorcom gro¿¹ wysokie i dotkliwe kary pieniê¿ne. W zwi¹zku
z zaistnia³¹ sytuacj¹ zwracam siê z proœb¹ do Pana Ministra o przeanalizowanie przedstawionego pro-
blemu.
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